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                        ❞ كتاب The Internet in Everyday Life: Frontmatter ❝  ⏤  باري ويلمان


The Internet is the global system of interconnected computer networks that uses the Internet protocol suite (TCP/IP) to communicate between networks and devices. It is a network of networks that consists of private, public, academic, business, and government networks of local to global scope, linked by a broad array of electronic, wireless, and optical networking technologies. The Internet carries a vast range of information resources and services, such as the inter-linked hypertext documents and applications of the World Wide Web (WWW), electronic mail, telephony, and file sharing.

الإنترنت هو النظام العالمي لشبكات الكمبيوتر المترابطة التي تستخدم مجموعة بروتوكولات الإنترنت (TCP / IP) للاتصال بين الشبكات والأجهزة. إنها شبكة من الشبكات التي تتكون من شبكات خاصة وعامة وأكاديمية وتجارية وحكومية ذات نطاق محلي إلى عالمي ، مرتبطة بمجموعة واسعة من تقنيات الشبكات الإلكترونية واللاسلكية والبصرية. يحمل الإنترنت مجموعة كبيرة من موارد المعلومات والخدمات ، مثل مستندات النص التشعبي المترابطة وتطبيقات شبكة الويب العالمية (WWW) والبريد الإلكتروني والمهاتفة ومشاركة الملفات.



The origins of the Internet date back to the development of packet switching and research commissioned by the United States Department of Defense in the 1960s to enable time-sharing of computers. The primary precursor network, the ARPANET, initially served as a backbone for interconnection of regional academic and military networks in the 1970s. The funding of the National Science Foundation Network as a new backbone in the 1980s, as well as private funding for other commercial extensions, led to worldwide participation in the development of new networking technologies, and the merger of many networks. The linking of commercial networks and enterprises by the early 1990s marked the beginning of the transition to the modern Internetand generated a sustained exponential growth as generations of institutional, personal, and mobile computers were connected to the network. Although the Internet was widely used by academia in the 1980s, commercialization incorporated its services and technologies into virtually every aspect of modern life.

تعود أصول الإنترنت إلى تطوير تبديل الحزم والبحث الذي أجرته وزارة الدفاع الأمريكية في الستينيات لتمكين مشاركة أجهزة الكمبيوتر في الوقت.  كانت شبكة السلائف الأولية ، ARPANET ، بمثابة العمود الفقري للربط البيني للشبكات الأكاديمية والعسكرية الإقليمية في السبعينيات. أدى تمويل شبكة مؤسسة العلوم الوطنية كعمود فقري جديد في الثمانينيات ، بالإضافة إلى التمويل الخاص للتوسعات التجارية الأخرى ، إلى مشاركة عالمية في تطوير تقنيات الشبكات الجديدة ودمج العديد من الشبكات.  كان ربط الشبكات التجارية والشركات بحلول أوائل التسعينيات بمثابة بداية الانتقال إلى الإنترنت الحديث ،  وولد نموًا أسيًا مستدامًا حيث تم توصيل أجيال من أجهزة الكمبيوتر المؤسسية والشخصية والمتنقلة بالشبكة. على الرغم من أن الأوساط الأكاديمية تستخدم الإنترنت على نطاق واسع في الثمانينيات ، إلا أن التسويق التجاري دمج خدماتها وتقنياتها في كل جانب من جوانب الحياة الحديثة تقريبًا.



Opens up a new line of inquiry into the social effects of the Internet.

يفتح خطًا جديدًا للتحقيق في التأثيرات الاجتماعية للإنترنت.



Focuses on how the Internet fits into everyday lives, rather than considering it as an alternate world.

يركز على كيفية ملائمة الإنترنت للحياة اليومية ، بدلاً من اعتبارها عالمًا بديلًا.



Chapters are contributed by leading researchers in the area.

ساهم في الفصول باحثون بارزون في المنطقة.



Studies are based on empirical data.

تستند الدراسات إلى البيانات التجريبية.



Talks about the reality of being online now, not hopes or fears about the future effects of the Internet.

يتحدث عن حقيقة كونك متصلًا بالإنترنت الآن ، وليس عن آمال أو مخاوف بشأن التأثيرات المستقبلية للإنترنت.


  باري ويلمان - باري ولمان هو عالم اجتماع كندي، ولد في 30 سبتمبر 1942.
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 جميع الحقوق محفوظة لدى دور النشر والمؤلفون والموقع غير مسؤل عن الكتب المضافة بواسطة المستخدمون. 
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The Internet in Everyday Life is the first book to systematically investigate how being online fits into people's everyday lives.
اقتباسات من كتاب ❞The Internet in Everyday Life: .. ❝اقتباسات لـ ❞ باري ويلمان❝شارك باقتباسات لهذا الكتاب
نبذة عن الكتاب:
The Internet in Everyday Life: Frontmatter
2002م - 1445هـ 


The Internet is the global system of interconnected computer networks that uses the Internet protocol suite (TCP/IP) to communicate between networks and devices. It is a network of networks that consists of private, public, academic, business, and government networks of local to global scope, linked by a broad array of electronic, wireless, and optical networking technologies. The Internet carries a vast range of information resources and services, such as the inter-linked hypertext documents and applications of the World Wide Web (WWW), electronic mail, telephony, and file sharing.

الإنترنت هو النظام العالمي لشبكات الكمبيوتر المترابطة التي تستخدم مجموعة بروتوكولات الإنترنت (TCP / IP) للاتصال بين الشبكات والأجهزة. إنها شبكة من الشبكات التي تتكون من شبكات خاصة وعامة وأكاديمية وتجارية وحكومية ذات نطاق محلي إلى عالمي ، مرتبطة بمجموعة واسعة من تقنيات الشبكات الإلكترونية واللاسلكية والبصرية. يحمل الإنترنت مجموعة كبيرة من موارد المعلومات والخدمات ، مثل مستندات النص التشعبي المترابطة وتطبيقات شبكة الويب العالمية (WWW) والبريد الإلكتروني والمهاتفة ومشاركة الملفات.



The origins of the Internet date back to the development of packet switching and research commissioned by the United States Department of Defense in the 1960s to enable time-sharing of computers. The primary precursor network, the ARPANET, initially served as a backbone for interconnection of regional academic and military networks in the 1970s. The funding of the National Science Foundation Network as a new backbone in the 1980s, as well as private funding for other commercial extensions, led to worldwide participation in the development of new networking technologies, and the merger of many networks. The linking of commercial networks and enterprises by the early 1990s marked the beginning of the transition to the modern Internetand generated a sustained exponential growth as generations of institutional, personal, and mobile computers were connected to the network. Although the Internet was widely used by academia in the 1980s, commercialization incorporated its services and technologies into virtually every aspect of modern life.

تعود أصول الإنترنت إلى تطوير تبديل الحزم والبحث الذي أجرته وزارة الدفاع الأمريكية في الستينيات لتمكين مشاركة أجهزة الكمبيوتر في الوقت.  كانت شبكة السلائف الأولية ، ARPANET ، بمثابة العمود الفقري للربط البيني للشبكات الأكاديمية والعسكرية الإقليمية في السبعينيات. أدى تمويل شبكة مؤسسة العلوم الوطنية كعمود فقري جديد في الثمانينيات ، بالإضافة إلى التمويل الخاص للتوسعات التجارية الأخرى ، إلى مشاركة عالمية في تطوير تقنيات الشبكات الجديدة ودمج العديد من الشبكات.  كان ربط الشبكات التجارية والشركات بحلول أوائل التسعينيات بمثابة بداية الانتقال إلى الإنترنت الحديث ،  وولد نموًا أسيًا مستدامًا حيث تم توصيل أجيال من أجهزة الكمبيوتر المؤسسية والشخصية والمتنقلة بالشبكة. على الرغم من أن الأوساط الأكاديمية تستخدم الإنترنت على نطاق واسع في الثمانينيات ، إلا أن التسويق التجاري دمج خدماتها وتقنياتها في كل جانب من جوانب الحياة الحديثة تقريبًا.



Opens up a new line of inquiry into the social effects of the Internet.

يفتح خطًا جديدًا للتحقيق في التأثيرات الاجتماعية للإنترنت.



Focuses on how the Internet fits into everyday lives, rather than considering it as an alternate world.

يركز على كيفية ملائمة الإنترنت للحياة اليومية ، بدلاً من اعتبارها عالمًا بديلًا.



Chapters are contributed by leading researchers in the area.

ساهم في الفصول باحثون بارزون في المنطقة.



Studies are based on empirical data.

تستند الدراسات إلى البيانات التجريبية.



Talks about the reality of being online now, not hopes or fears about the future effects of the Internet.

يتحدث عن حقيقة كونك متصلًا بالإنترنت الآن ، وليس عن آمال أو مخاوف بشأن التأثيرات المستقبلية للإنترنت.
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The Internet is the global system of interconnected computer networks that uses the Internet protocol suite (TCP/IP) to communicate between networks and devices. It is a network of networks that consists of private, public, academic, business, and government networks of local to global scope, linked by a broad array of electronic, wireless, and optical networking technologies. The Internet carries a vast range of information resources and services, such as the inter-linked hypertext documents and applications of the World Wide Web (WWW), electronic mail, telephony, and file sharing.

الإنترنت هو النظام العالمي لشبكات الكمبيوتر المترابطة التي تستخدم مجموعة بروتوكولات الإنترنت (TCP / IP) للاتصال بين الشبكات والأجهزة. إنها شبكة من الشبكات التي تتكون من شبكات خاصة وعامة وأكاديمية وتجارية وحكومية ذات نطاق محلي إلى عالمي ، مرتبطة بمجموعة واسعة من تقنيات الشبكات الإلكترونية واللاسلكية والبصرية. يحمل الإنترنت مجموعة كبيرة من موارد المعلومات والخدمات ، مثل مستندات النص التشعبي المترابطة وتطبيقات شبكة الويب العالمية (WWW) والبريد الإلكتروني والمهاتفة ومشاركة الملفات.


The origins of the Internet date back to the development of packet switching and research commissioned by the United States Department of Defense in the 1960s to enable time-sharing of computers. The primary precursor network, the ARPANET, initially served as a backbone for interconnection of regional academic and military networks in the 1970s. The funding of the National Science Foundation Network as a new backbone in the 1980s, as well as private funding for other commercial extensions, led to worldwide participation in the development of new networking technologies, and the merger of many networks. The linking of commercial networks and enterprises by the early 1990s marked the beginning of the transition to the modern Internetand generated a sustained exponential growth as generations of institutional, personal, and mobile computers were connected to the network. Although the Internet was widely used by academia in the 1980s, commercialization incorporated its services and technologies into virtually every aspect of modern life.

تعود أصول الإنترنت إلى تطوير تبديل الحزم والبحث الذي أجرته وزارة الدفاع الأمريكية في الستينيات لتمكين مشاركة أجهزة الكمبيوتر في الوقت.  كانت شبكة السلائف الأولية ، ARPANET ، بمثابة العمود الفقري للربط البيني للشبكات الأكاديمية والعسكرية الإقليمية في السبعينيات. أدى تمويل شبكة مؤسسة العلوم الوطنية كعمود فقري جديد في الثمانينيات ، بالإضافة إلى التمويل الخاص للتوسعات التجارية الأخرى ، إلى مشاركة عالمية في تطوير تقنيات الشبكات الجديدة ودمج العديد من الشبكات.  كان ربط الشبكات التجارية والشركات بحلول أوائل التسعينيات بمثابة بداية الانتقال إلى الإنترنت الحديث ،  وولد نموًا أسيًا مستدامًا حيث تم توصيل أجيال من أجهزة الكمبيوتر المؤسسية والشخصية والمتنقلة بالشبكة. على الرغم من أن الأوساط الأكاديمية تستخدم الإنترنت على نطاق واسع في الثمانينيات ، إلا أن التسويق التجاري دمج خدماتها وتقنياتها في كل جانب من جوانب الحياة الحديثة تقريبًا.


Opens up a new line of inquiry into the social effects of the Internet.

يفتح خطًا جديدًا للتحقيق في التأثيرات الاجتماعية للإنترنت.


Focuses on how the Internet fits into everyday lives, rather than considering it as an alternate world.

يركز على كيفية ملائمة الإنترنت للحياة اليومية ، بدلاً من اعتبارها عالمًا بديلًا.


Chapters are contributed by leading researchers in the area.

ساهم في الفصول باحثون بارزون في المنطقة.


Studies are based on empirical data.

تستند الدراسات إلى البيانات التجريبية.


Talks about the reality of being online now, not hopes or fears about the future effects of the Internet.

يتحدث عن حقيقة كونك متصلًا بالإنترنت الآن ، وليس عن آمال أو مخاوف بشأن التأثيرات المستقبلية للإنترنت.
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